
Announcements 
一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在

這裡與我們同享神家的愛與交通。 
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends.  We wish you 
enjoy the love and fellowship in God’s house. 

二、教會禱告聚會將在週二晚間舉行，盼望主興起更多禱告

勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。   
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our 
prayer meeting on Tuesday night. 

三、本週五讀經聚會將在梁弟兄家舉行，交通「歌羅西書」

第一章，請弟兄姊妹預讀神寶貴的話語，一同來分享。

(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會) 
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang’s house, 
dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.  

四、我們將在今天下午愛筵後舉行全教會事奉聚會，請弟兄

姊妹預留時間，務必一同參加。 
A church service meeting will be held on this afternoon. Please reserve 
your time to attend this meeting.  

五、感謝神的引領，下主日我們將在主所預備新的地方開始

聚會，請大家互相邀約一同前來敬拜。 
Praise for the Lord’s leading. Starting from next Sunday, we will have 
worship in the new location. Please invite each other to come. 
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      Sunday Worship 

 10:00a.m.   擘餅聚會  Breaking of Bread 

       福音班          Gospel Class 

 10:45a.m.   信息聚會   Message Meeting 

   兒童主日學  Sunday School 

     Tuesday Prayer Meeting 

     7:30p.m.   敬拜及代禱  Worship and Pray  

        Friday Bible Study Meeting 

     7:30p.m.   聚會   Worship and Study 
 

Sunday : 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768 
Weekday : 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  

 
Tel: (909) 563-2628 / (626) 731-1158 

Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com  
 

Direction to our new meeting place: 293 Brea Canyon Rd. ,Walnut  
Please turn south on Brea Canyon Rd. from Valley Blvd. and 

make a right turn on the first traffic light to Cheryl Ln. and turn right to 
enter the parking lot immediately. The property is on the North-West 
corner of Brea Canyon Rd. and Cheryl Ln.. Please enter a gate and the 
building in the back.   

 

   

CCCHHHRRRIIISSSTTT   IIISSS   AAALLLLLL   AAANNNDDD   IIINNN   AAALLLLLL   
 



二○○七年一月二十八日 

    冷晶, 何曉陽 

敬拜小組  梁殷宗宣 

梁家聲  沈保羅 

614 祂救了我 

  

約 8:10 耶穌就直起腰來、對他說、婦人、那些人在那裏呢．

沒有人定你的罪麼。 

約 8:11 他說、主阿、沒有。耶穌說、我也不定你的罪．去

罷．從此不要再犯罪了。 

羅 3:23 因為世人都犯了罪、虧缺了 神的榮耀。 

羅 3:24 如今卻蒙 神的恩典、因基督耶穌的救贖、就白白

的稱義。 

  
羅 6:1 這樣、怎麼說呢．我們可以仍在罪中、叫恩典顯多麼。 

羅 6:2 斷乎不可．我們在罪上死了的人、豈可仍在罪中活著

呢。 

 

 
羅 11:6 既是出於恩典、就不在乎行為．不然、恩典就不是

恩典了。 

 

 
弗 1:7 我們藉這愛子的血、得蒙救贖、過犯得以赦免、乃是

照他豐富的恩典． 
 

January 28, 2007 

SSUUNNDDAAYY  WWOORRSSHHIIPP  
BREAKING OF BREAD:    Jing Leng, Xiaoyang He             
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19) 

MESSAGE MEETING: 
 Song Leader: Worship Team; Interpreter: Michelle Liang 
Message: Timothy Liang  Announcer: Paul Shen  

Sermon: THE EXPENSIVE GRACE 
Hymns: 614  He Ransomed Me  

Outline:   
John 8:10 Jesus straightened up and asked her, "Woman, where are they? 

Has no one condemned you?" 
John 8:11 "No one, sir," she said. "Then neither do I condemn you," Jesus 

declared. "Go now and leave your life of sin." 
 
Ro 3:23 for all have sinned and fall short of the glory of God, 
Ro 3:24 and are justified freely by his grace through the redemption that 

came by Christ Jesus. 
 
1. The Cheap Grace 
Ro 6:1 What shall we say, then? Shall we go on sinning so that grace may 

increase? 
Ro 6:2 By no means! We died to sin; how can we live in it any longer? 
 
 
2. The Discount Grace 
Ro 11:6 And if by grace, then it is no longer by works; if it were, grace would 

no longer be grace. 
 
 
3. The Expensive Grace 
Eph 1:7 In Him we have redemption through his blood, the forgiveness of sins, 

in accordance with the riches of God's grace 
 


